
 

 

Někdy jsme nerozhodní a nevíme, co je správné. Pomáhat někomu v těžkostech nebo dělat něco 
dobrého pro druhé, jako dobrý Samaritán, je 
vždycky tou nejlepší volbou. 

Papež František nám napsal velmi krásný dopis, aby 
nám připomněl, že jsme všichni bratři a sestry, a proto 
je možné, abychom se měli navzájem rádi, jak nás to 
učil Ježíš. 

„Ukaž mi své cesty, Hospodine, a pouč mě o svých stezkách.“ (Ž 25,4) 

Robert z Francie: Jednoho dne můj tým vyhrával 
při fotbalového zápasu. Druhý tým mě začal strkat 
lokty, až jsem spadl a narazil si hruď. 

Plakal jsem a volal, že to je faul, ale nebyl uznán. 
Rozzlobil jsem se a řekl jsem si, že taky budu strkat 
do toho kluka, kvůli kterému jsem spadl. 

Ale pak jsem pomyslel na Ježíše v druhém a rozhodl 
jsem se jinak. Odpustil jsem mu. Když jsme dohráli, 
byli jsme pořád kamarádi. 

© PAFOM, Obrázky a text připravilo Centrum gen 4.  

Gen 4 jsou malé děti z Hnutí fokoláre založeného Chiarou Lubichovou . 
 

Březen 2021 


